
Bilaga 7:1 
 

Årsredovisning 2019 med uppföljning av budget för Stockholms stad 

 

Redovisning av kommunfullmäktiges aktiviteter som i sin 
helhet inte blivit genomförda under 2019 

I kommunfullmäktiges budget för 2019 tilldelades stadens nämnder aktiviteter och 

uppdrag. Denna bilaga redovisar vilka av dessa aktiviteter som inte blivit genomförda 

under 2019. Stadsledningskontoret förutsätter att nämnderna fortsätter arbetet i 

enlighet med vad som beslutats i kommunfullmäktige. 

Aktiviteter 

Utbildningsnämnden ska utreda förutsättningarna för en elevhälsogaranti med fokus 

på bland annat elevernas psykiska hälsa (1.3) 

- Utredningen kring förutsättningarna för en elevhälsogaranti med fokus på bland 

annat elevernas psykiska hälsa är inte avslutad. Förvaltningen kommer att 

fortsätta under år 2020. 

 

Trafiknämnden ska göra en översyn av regelverket för Foodtrucks (2.1) 

- Nämnden har haft samråd med företrädare för foodtruck-branschen under 

hösten. Översynen kommer att presenteras för nämnden i början av 2020. 

 

Stockholms Stadshus AB ska utreda hur bostadsbolagen kan utveckla och samordna 

arbetet och utreda en lotsfunktion i syfte att möta det lokala näringslivets behov av 

lokaler (2.1) 

- Arbetet är påbörjat men beslut inväntas om näringslivspolicyn för samordning av 

åtgärder och arbetssätt. 

 

Bostadsförmedlingen ska i samråd med äldrenämnden och stadsbyggnadsnämnden ta 

fram och implementera en strategi för att öka de äldres tillgång till bostadsbeståndet 

med fokus på ökad tillgänglighet och effektiv bostadsanpassning (2.2) 

- Strategi är framtagen men har ännu inte implementerats 

 

Exploateringsnämnden och trafiknämnden ska genomföra pilotprojekt med eldrivna 

arbetsmaskiner (2.5) 

- Inom ramen för Norra Djurgårdsstadens masslogistikcenter planeras för inköp av 

en el-lastbil med batteridrift för transport av återvunnen sten. El-lastbil finns 

ännu inte på marknaden och leverans beräknas tidigast till år 2020. 

 

Idrottsnämnden och fastighetsnämnden ska utforma en sponsringspolicy för att 

möjliggöra utökad sponsring av kommande och befintliga idrottsanläggningar (3.2) 

- Arbetet är påbörjat och fortsätter under 2020. 

 

Kommunstyrelsen och Stockholms Stadshus AB ska anpassa stadens verksamheter till 

den nya dataskyddsförordningen GDPR (3.2) 

- Bolagsstyrelserna har redogjort för sin utveckling utifrån den mognadsanalys 

som togs fram hösten 2018. Bolagen fortsätter arbeta aktivt med 

implementeringen av den nya dataskyddsförordningen. 

 



Bilaga 7:2 
 

Årsredovisning 2019 med uppföljning av budget för Stockholms stad 

 

Stockholms Stadshus AB ska tillsammans med berörda dotterbolag utveckla arbetssätt 

för att få in ökat antal anbud från utländska aktörer, för att effektivisera 

byggprocesserna (3.2) 

- En projektgrupp är bildad och en plan är framtagen, varför ägardirektivet kan 

anses avslutat. Arbetet fortsätter dock 2020. 

 

Kommunstyrelsen, Stockholms Stadshus AB, exploateringsnämnden, 

utbildningsnämnden, idrottsnämnden, SISAB och Micasa ska genomföra pilotprojekt 

för externa inhyrningar i syfte att vidareutveckla kompetens och organisation utifrån 

lagen om offentlig upphandling, LOU. Nämnder och bolag har genomförandeansvar 

och kommunstyrelsen svarar tillsammans med Stockholms Stadshus AB för den 

strategiska inriktningen (3.2) 

- Idrottsnämnden har påbörjat arbetet med pilotprojekt kring ny sim- och 

idrottshall i Västertorp. Arbetet syftar till att utveckla metoder för att skapa 

förutsättningar för externa aktörer som vill investera på platsen. Under året har 

nämnden markanvisats en plats i Mellanbergsparken för ändamålet. Processen 

fortgår kommande år.  

- Stockholm Stadshus AB beskriver att SISAB har tecknat intentionsavtal om 

inhyrning med privata fastighetsägare och att Micasa under året inte har bedrivit 

något projekt som varit lämpligt som pilotprojekt för extern inhyrning.  

- Övriga ansvariga nämnder och bolagsstyrelser har bedömt aktiviteten som 

avslutad. Pilotprojekt med externa inhyrningar ska bedrivas som del av den 

ordinarie verksamheten. Respektive nämnd och bolagsstyrelse förväntas redovisa 

det fortlöpande arbetet som del av ordinarie planering och uppföljning.  

 


